



اتحاد اذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU)

دعوة لتقديم عروض

تصميم وتطوير وتنفيذ وتشغيل منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي

رقم المناقصة: OSBU/RFP/2026/001

أولاً: معلومات المناقصة

البند	التفاصيل
الجهة الطارحة	اتحاد اذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي
اسم المشروع	تصميم وتنفيذ وتشغيل منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي
نوع المناقصة	طلب تقديم عروض (RFP)
نوع العقد	مشروع متكامل (Turnkey Project)
تاريخ إصدار المناقصة	20 أغسطس 2026
آخر موعد لتقديم الاستفسارات	25 أغسطس 2026
إصدار الردود على الاستفسارات	30 أغسطس 2026
آخر موعد لتقديم العروض	18 سبتمبر 2026
مدة سريان العروض	30 يوماً
لغة تقديم العروض	اللغة العربية (ويجوز إرفاق نسخة باللغة الانجليزية)
عملة العرض المالي	الدولار الأمريكي (USD)
طريقة تقديم العروض	إلكترونياً وفق تعليمات المناقصة
تاريخ للترسية	22 سبتمبر 2026
تاريخ توقيع العقد	24 سبتمبر 2026
التاريخ المتوقع لبدء تنفيذ المشروع	25 سبتمبر 2026

ترسل جميع العروض الفنية والمالية، وجميع طلبات الاستفسار وطلبات الإيضاح المتعلقة بهذه المناقصة، إلكترونياً إلى البريدين التاليين:

• ibu@ibuj.org
• osbu@osbu-oic.org

OSBU

OSBU

ثانياً: المقدمة

يدعو اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU) الشركات والمؤسسات المؤهلة والمتخصصة، بما في ذلك شركات تكامل الأنظمة (System Integrators) ومزودي الحلول التقنية، إلى تقديم عروضها الفنية والمالية لتنفيذ مشروع تصميم وتطوير وتنفيذ وتشغيل ودعم منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي، وذلك وفقاً لوثيقة طلب تقديم العروض (RFP) والمواصفات الفنية والمتطلبات التجارية والشروط العامة المرفقة.

يهدف هذا المشروع إلى إنشاء منصة إعلامية سحابية متكاملة ومملوكة للاتحاد، تتيح تبادل وإدارة المحتوى الإعلامي بين الهيئات الأعضاء بطريقة آمنة وموثوقة وقابلة للتوسع، مع الاستفادة من أحدث التقنيات في الحوسبة السحابية والذكاء الاصطناعي وإدارة الأصول الإعلامية، بما يساهم في تعزيز التعاون الإعلامي بين الدول الأعضاء في منظمة التعاون الإسلامي.

وسيتم تنفيذ المشروع بنظام المشروع المتكامل (Turnkey Project)، بحيث يكون المتعاقد الفائز مسؤولاً عن تصميم الحل، وتطويره، وتنفيذه، واختباره، وتشغيله، وتدريب المستخدمين، ونقل المعرفة، وتقديم خدمات الضمان والدعم الفني، بما يضمن تسليم منصة متكاملة وجاهزة للتشغيل وفقاً للمتطلبات الفنية والتجارية الواردة في وثيقة طلب تقديم العروض.

وتشكل هذه الوثيقة دعوة رسمية للشركات المؤهلة لتقديم عروضها وفقاً للأحكام والإجراءات المبينة فيها، وتعتبر وثيقة طلب تقديم العروض (RFP) وجميع ملاحقها جزءاً لا يتجزأ من وثائق هذه المنافسة.

ثالثاً: نبذة عن اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU)

اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU) هو منظمة إعلامية دولية متخصصة، تأسس عام 1977 بموافقة المؤتمر السادس لوزراء خارجية الدول الأعضاء في منظمة التعاون الإسلامي. يضم الاتحاد هيئات ومؤسسات البث الإذاعي والتلفزيوني في الدول الأعضاء بمنظمة التعاون الإسلامي، ويعمل على تعزيز التعاون الإعلامي وتطوير قطاع الإعلام من خلال تنفيذ المبادرات والمشاريع والبرامج التي تساهم في دعم العمل الإعلامي المشترك، وتبادل المحتوى والخبرات، وبناء القدرات، وتشجيع الإنتاج الإعلامي المشترك، وتوظيف التقنيات الحديثة لخدمة الرسالة الإعلامية للدول الأعضاء.

كما يسعى الاتحاد إلى تطوير منظومة إعلامية رقمية متكاملة تدعم تبادل المحتوى الإعلامي بين الأعضاء، وتعزيز الابتكار في قطاع الإعلام، وتوفير بيئة تقنية آمنة ومستدامة تواكب التحول الرقمي، بما يتوافق مع أفضل الممارسات والمعايير الدولية.

ويأتي هذا المشروع ضمن رؤية الاتحاد لتطوير منصة إعلامية سحابية حديثة تساهم في تعزيز التعاون الإعلامي، ودعم تبادل المحتوى، والاستفادة من التقنيات الحديثة في مجالات الحوسبة السحابية، والذكاء الاصطناعي، وإدارة الأصول الإعلامية، بما يخدم أهداف الاتحاد والدول الأعضاء.

رابعاً: أهداف المشروع

- تعزيز التعاون الإعلامي الرقمي بين الدول الأعضاء .
- إنشاء منصة إعلامية موحدة للتبادل الإعلامي .
- تسهيل الوصول السريع إلى المواد الإعلامية الرسمية .
- دعم المحتوى الإعلامي متعدد اللغات .
- بناء نموذج تشغيلي قابل للتوسع ومستدام .
- إنشاء مصدر إيرادات يعود بالنفع على الاتحاد والجهات الأعضاء .

خامساً: نطاق العمل

يلتزم المتنافس الفائز بتنفيذ جميع الأعمال والخدمات اللازمة لتصميم وتطوير وتنفيذ وتشغيل وتسليم منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي وفقاً للمتطلبات الفنية والتجارية الواردة في وثيقة طلب تقديم العروض (RFP)

ويشمل نطاق العمل، على سبيل المثال لا الحصر، ما يلي:

- معمارية الحل والتصميم التفصيلي .
- تطوير البرمجيات والتخصيص .
- توفير البنية التحتية السحابية .
- منصة إدارة الأصول الإعلامية/أصول الإنتاج (PAM/MAM).
- تكامل خدمات الذكاء الاصطناعي (AI).
- خدمات البث المباشر .
- تنفيذ متطلبات الأمن .
- ترحيل البيانات .
- الاختبار والتشغيل التجريبي والتسليم .
- التدريب ونقل المعرفة .
- الضمان والدعم

ويجب تنفيذ جميع الأعمال وفقاً للمواصفات الفنية والمتطلبات التجارية والأحكام الواردة في وثيقة طلب تقديم العروض (RFP) ، والتي تشكل جزءاً لا يتجزأ من وثائق هذه المناقصة.

سادساً: أهلية المتنافسين

6.1 الوضع القانوني والمهني

يجب أن تكون الجهة المتقدمة شركة معروفة تعمل في مجال أنظمة التبادل الإعلامي وتقنيات المعلومات الخاصة بقطاع الإذاعة والتلفزيون، وأن تمتلك خبرة مثبتة في تطوير تطبيقات الويب، والأنظمة التقنية وأنظمة البث واسعة النطاق، وتركيب الأنظمة، وبرمجيات وأدوات الفيديو والصوت والتحرير، وأن تكون قادرة على العمل وفق الأنظمة واللوائح المعمول بها في المملكة العربية السعودية.

6.2 الخبرة السابقة

يجب أن تمتلك الجهة المتقدمة خبرة مثبتة في المجالات الآتية:

- تطوير وتنفيذ منصات التبادل الإعلامي .
- خدمات ما بعد البيع .
- التدريب والدعم الفني .
- تصميم وبناء وتنفيذ منصات التبادل الإعلامي .
- أنظمة الحوسبة السحابية المستخدمة في المجال الإعلامي .

6.3 فريق العمل

يجب أن تخصص الجهة المتقدمة فريق عمل للمشروع يتضمن، كحد أدنى:

- مدير مشروع، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- مطور نظم متكامل (Full Stack Developer) ، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- مصمم واجهات وتجربة مستخدم (UI/UX Designer) ، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- مهندس بث (Broadcast Engineer) ، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- مهندس أمن سحابي (Cloud Security Engineer) ، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- خبير في الصحافة والإعلام، بخبرة لا تقل عن خمس (5) سنوات .
- ويجب أن يكون فريق العمل قادراً على التواصل باللغتين العربية والإنجليزية

سابعاً: التسعير

يجب على الجهة المتقدمة تقديم تسعير تفصيلي لكل بند من البنود التي يتكون منها النظام، كما يجب تسعير جميع البنود الاختيارية بشكل منفصل.

7.1 شفافية تكلفة الاستضافة السحابية وقابلية التنبؤ بها

يجب على الجهة المتقدمة تقديم نموذج تكلفة سحابية مفصل وقابل للتدقيق يغطي مرحلة الإطلاق الأساسية ومراحل النمو المستقبلية، مع توضيح التكاليف الشهرية الثابتة والتكاليف المتغيرة المبنية على الاستخدام.

ويجب أن يتضمن التسعير، كحد أدنى، البنود التالية:

- الحوسبة والبنية التحتية الافتراضية .
- التخزين الكائن والتخزين الأرشيفي .
- التخزين الكتلي أو تخزين الملفات عند الحاجة .
- النسخ الاحتياطي والتعافي من الكوارث .
- نقل البيانات الداخلة والخارجة .
- الاتصال الخاص أو الشبكة الخاصة الافتراضية (VPN).
- شبكة توصيل المحتوى (CDN) أو خدمات التوزيع الطرفي - عند اقتراحها .
- موازنة الأحمال وإدارة حركة المرور .
- خدمات الأمن، بما في ذلك جدار حماية تطبيقات الويب (WAF) ، والحماية من هجمات حجب الخدمة (DDoS) ، وإدارة المفاتيح، والسجلات .
- خدمات المراقبة والتنبيهات .
- خدمات معالجة الذكاء الاصطناعي - عند اقتراحها .
- خدمات الدعم والخدمات المدارة .

كما يجب الإفصاح بوضوح عن أي حدود استخدام، أو حصص مجانية، أو رسوم إضافية تتعلق بنقل البيانات، أو النسخ بين المناطق، أو استرجاع البيانات، أو واجهات البرمجة (API) ، أو أي عناصر تكلفة قد تزداد مع نمو الاستخدام.

ويحتفظ اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU) بحقه في تقييم العروض بناءً على إجمالي تكلفة الملكية (Total Cost of Ownership) ، وقابلية التنبؤ بالتكلفة، واقتصاديات التوسع، وليس فقط على أساس أقل سعر.

ثامناً: معايير تقييم الاستضافة السحابية

سيتم تقييم عروض الاستضافة السحابية وفقاً للمعايير الآتية:

- الالتزام بمتطلبات استضافة البيانات داخل المملكة العربية السعودية .
- توفر خيارات النسخ الاحتياطي والتعافي من الكوارث داخل المملكة .
- ملاءمة البنية التحتية لأحمال العمل الإعلامية .
- قابلية التنبؤ بتكاليف الخدمات السحابية .
- شفافية تسعير نقل البيانات، والتخزين، والنسخ الاحتياطي .
- كفاءة تكلفة توزيع الوسائط .
- قابلية التوسع في التخزين، والشبكات، والحوسبة .
- دعم دورة حياة التخزين والأرشفة .
- الأمن ومعمارية الثقة الصفرية (Zero-Trust Architecture).
- قياس الاستخدام وربط التكلفة على مستوى كل جهة عضو .

- نموذج المراقبة التشغيلية والدعم الفني .
- قابلية النقل واستراتيجية الخروج من السحابة . (Cloud Portability and Exit Strategy)
- القدرة على دعم بيئات التشغيل الداخلية أو الهجينة مستقبلاً

يحتفظ اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU) بالحق في:

- قبول أو رفض أي عرض، كلياً أو جزئياً، وفقاً لما يحقق مصلحة الاتحاد .
- إلغاء أو تعليق أو إعادة طرح المنافسة في أي مرحلة من مراحلها دون أن يترتب على ذلك أي التزام تجاه المتنافسين .
- طلب أي معلومات أو مستندات أو إيضاحات إضافية من أي متنافس متى دعت الحاجة إلى ذلك .
- دعوة المتنافسين لتقديم عروض توضيحية أو عروض فنية أو إجراء مناقشات فنية تتعلق بالعروض المقدمة .
- التفاوض مع متنافس واحد أو أكثر قبل إصدار قرار الترسية .
- ترسية المنافسة على العرض الذي يحقق أفضل قيمة وفقاً لمعايير التقييم الواردة في وثيقة طلب تقديم العروض (RFP) ، وليس بالضرورة على أقل الأسعار .

ولا يترتب على تقديم العرض أي التزام على الاتحاد بإبرام عقد ، كما لا يحق لأي متنافس المطالبة بأي تعويض عن التكاليف التي تكبدها في إعداد أو تقديم عرضه.

OSBU



نموذج تقديم العرض

رقم المنافسة: OSBU/RFP/2026/001

اسم المشروع: تصميم وتطوير وتنفيذ وتشغيل منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي

إلى: اتحاد إذاعات وتلفزيونات دول منظمة التعاون الإسلامي (OSBU)

بعد الاطلاع على وثيقة طلب تقديم العروض (RFP) وجميع مرفقاتها، وفهم جميع المتطلبات الفنية والتجارية والإدارية، فإننا نتقدم بهذا العرض لتنفيذ مشروع تصميم وتطوير وتنفيذ وتشغيل منصة OSBU السحابية للتبادل الإعلامي وفقاً للشروط والمتطلبات الواردة في وثيقة طلب تقديم العروض. ونقر بما يلي:

1. أن جميع المعلومات والوثائق المقدمة ضمن هذا العرض صحيحة وكاملة.
2. أن عرضنا يظل ساري المفعول لمدة ثلاثين (30) يوماً تقويمياً اعتباراً من تاريخ إقبال المنافسة.
3. أننا اطلعنا على جميع شروط المنافسة ونوافق عليها دون تحفظ، باستثناء ما ورد صراحة في عرضنا.
4. أننا نلتزم، في حال ترسية المشروع علينا، بتنفيذ جميع الأعمال وفقاً للعقد ووثيقة طلب تقديم العروض.
5. أننا نفوض الشخص المبين أدناه بالتوقيع والتواصل نيابة عن الشركة فيما يتعلق بهذه المنافسة.

بيانات مقدم العرض

اسم الشركة:

عنوان الشركة:

الدولة:

اسم المفوض بالتوقيع:

المنصب:

رقم الهاتف:

البريد الإلكتروني:

التوقيع:

الختم الرسمي

التاريخ

OIC States Broadcasting Union (OSBU)
Invitation to Submit Proposals
Request for Proposal (RFP)



**Design, Development, Implementation and Operation of the OSBU Media
Exchange Cloud Platform**

RFP No.: OSBU/RFP/2026/001

I. Procurement Information

Item	Details
Procuring Entity	OIC States Broadcasting Union (OSBU)
Project Title	Design, Development, Implementation, Operation and Support of the OSBU Media Exchange Cloud Platform
Procurement Method	Request for Proposal (RFP)
Contract Type	Turnkey Project
RFP Issue Date	20 August 2026
Deadline for Clarification Requests	25 August 2026
Responses to Clarification Requests	30 August 2026
Proposal Submission Deadline	18 September 2026
Proposal Validity	30 calendar days
Proposal Language	proposals shall be submitted in Arabic. An English version may be attached for reference.
Financial Proposal Currency	United States Dollar (USD)
Submission Method	Proposals shall be submitted electronically
Expected Contract Award	22 September 2026
Expected Contract Signing	24 September 2026
Expected Project Commencement	25 September 2026

All Technical and Financial Proposals, as well as all requests for clarification and procurement-related inquiries, shall be submitted electronically to the following email addresses:

- ibu@ibuj.org
- osbu@osbu-oic.org

II. Introduction

The OIC States Broadcasting Union (OSBU) invites qualified and experienced companies, including System Integrators (SIs) and technology solution providers, to submit Technical and Financial Proposals for the Design, Development, Implementation, Operation, and Support of the OSBU Media Exchange Cloud Platform, in accordance with the Request for Proposal (RFP), Technical Specifications, Commercial Requirements, and General Conditions attached to this procurement.

The objective of this project is to establish a fully integrated, cloud-based media exchange platform owned by OSBU, enabling secure, reliable, and scalable media exchange and collaboration among its Member Organizations while leveraging modern cloud technologies, Artificial Intelligence (AI), and Media Asset Management solutions to strengthen media cooperation across the Member States of the Organization of Islamic Cooperation.

The project shall be implemented on a Turnkey Project basis. The successful bidder shall be fully responsible for the design, development, implementation, testing, commissioning, training, knowledge transfer, warranty, and technical support necessary to deliver a fully operational platform that complies with all technical and commercial requirements set forth in the Request for Proposal (RFP).

This document constitutes the official invitation for qualified bidders to participate in this procurement process. The Request for Proposal (RFP), together with all appendices and annexes, shall form an integral part of the procurement documentation.

III. About the OIC States Broadcasting Union (OSBU)

OIC States Broadcasting Union (OSBU) is an international specialized media organization established in 1977 following the approval of the Sixth Islamic Conference of Foreign Ministers of the Member States of the Organization of Islamic Cooperation (OIC).

OSBU brings together broadcasting organizations and media institutions from OIC Member States and works to strengthen media cooperation by promoting collaborative initiatives, facilitating the exchange of media content and expertise, supporting capacity building, encouraging co-production, and leveraging advanced technologies to enhance professional media services.

The Union is committed to developing an integrated digital media ecosystem that enables secure and efficient media exchange among its Member Organizations while supporting innovation, digital transformation, and the adoption of international best practices in media technologies.

This project represents a key strategic initiative aimed at establishing a modern cloud-based media exchange platform that enhances collaboration among Member Organizations and leverages cloud computing, Artificial Intelligence, and Media Asset Management technologies to support the Union's strategic objectives and deliver sustainable value to its members.

IV. Project Objectives

- Enhance digital media cooperation among Member States.
- Establish a unified media exchange platform.
- Facilitate rapid access to official media materials.
- Support multilingual media content.
- Build a scalable and sustainable operational model.
- Create a revenue source benefiting the Union and its Member Organizations.

V. Scope of Work

The successful bidder shall be responsible for providing all services required to design, develop, implement, operate, and deliver the OSBU Media Exchange Cloud Platform in accordance with the Technical Specifications and Commercial Requirements set forth in the Request for Proposal (RFP).

The Scope of Work shall include, but not be limited to:

- Solution Architecture and detailed Design
- Software development and customization.
- Cloud infrastructure provisioning.
- Media Asset Management / Production Asset Management (PAM/MAM) Platform.
- Artificial Intelligence (AI) services integration.
- Live streaming services.
- Security implementation.
- Data migration.
- Testing, commissioning, and delivery.
- Training and knowledge transfer.
- Warranty and support

All services shall be performed in accordance with the Technical Specifications, Commercial Requirements, and General Provisions contained in the Request for Proposal (RFP), which shall form an integral part of this procurement.

VI. Eligibility Requirements

6.1 Legal and Professional Status

The System Integrator (SI) shall be a well-known company operating in the field of Media Exchange Systems and Information Technology for the broadcasting industry. The company shall have proven experience in web application development, large-scale IT and broadcasting systems, system installation, video, audio and editing software and tools, and shall be capable of operating in accordance with the applicable laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia.

6.2 Previous Experience

The Bidder shall assign a dedicated project team including, at a minimum:

- Project Manager with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- Full Stack Developer with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- UI/UX Designer with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- Broadcast Engineer with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- Cloud Security Engineer with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- Journalism and Media Expert with a minimum of five (5) years of relevant experience.
- shall be capable of communicating in both Arabic and English.

6.3 Project Team

The bidder shall assign a dedicated project team for the implementation of the project. At a minimum, the proposed team shall include the following personnel:

- Project Manager, with a minimum of five (5) years of experience in managing technology and digital transformation projects.
- Full Stack Developer, with a minimum of five (5) years of professional experience.
- UI/UX Designer, with a minimum of five (5) years of professional experience.
- Broadcast Engineer, with a minimum of five (5) years of experience in television and radio broadcasting systems.
- Cloud Infrastructure and Security Engineer, with a minimum of five (5) years of experience in cloud infrastructure and information security.
- Artificial Intelligence / Machine Learning Engineer, with proven experience in AI applications, including machine translation, speech-to-text, facial recognition, and media content analysis.
- Media and Journalism Expert, with a minimum of five (5) years of professional experience in the media industry.
- Quality Assurance (QA) Engineer, with a minimum of three (3) years of experience in software testing and quality assurance.

VII. Pricing

The Bidder shall provide detailed itemized pricing for all components comprising the proposed system. All optional items shall be priced separately.

7.1 Cloud Cost Transparency and Predictability

The Bidder should provide a detailed and auditable cloud cost model covering the baseline launch phase and future growth phases, clearly distinguishing between fixed monthly costs and variable usage-based costs.

At a minimum, the price shall include:

- Compute and virtual infrastructure.
- Object storage and archive storage.
- Block or file storage, where applicable.
- Backup and disaster recovery storage.
- Inbound and outbound data transfer.
- Private connectivity or VPN.
- Content Delivery Network (CDN) or Edge Delivery were proposed.
- Load balancing and traffic management.
- Security services, including Web Application Firewall (WAF), DDoS protection, key management, and logging.
- Monitoring and alerting services.
- AI processing services, where proposed.
- Support and managed services.

The Bidder shall clearly disclose any included allowances, free usage tiers, data transfer charges, inter-region replication charges, storage retrieval charges, API/request charges, or any other cost element that may increase as usage grows.

OSBU reserves the right to evaluate proposals based on the Total Cost of Ownership (TCO), cost predictability, and scalability economics, and not solely on the lowest proposed price.

VIII. Cloud Hosting Evaluation Criteria

Cloud hosting proposals will be evaluated based on the following criteria:

- Compliance with Kingdom of Saudi Arabia data residency requirements.
- Availability of in-country backup and disaster recovery options.
- Suitability for media-heavy workloads.
- Predictability of cloud service costs.
- Transparency of data transfer, storage, and backup pricing.
- Cost efficiency of media distribution.
- Scalability of storage, networking, and compute resources.
- Support for storage lifecycle management and archive optimization.
- Security and Zero-Trust Architecture.
- Tenant-level usage metering and cost attribution.
- Operational monitoring and technical support model.
- Cloud portability and exit strategy.
- Ability to support future on-premises or hybrid deployment.

IX. General Conditions

The OIC States Broadcasting Union (OSBU) reserves the right to:

- Accept or reject any proposal, in whole or in part, as deemed in the best interest of the Union.
- Cancel, suspend, or reissue the procurement process at any stage without incurring any liability toward the bidders.
- Request additional information, documents, or clarifications from any bidder whenever deemed necessary.
- Invite bidders to technical presentations, demonstrations, or discussions regarding their submitted proposals.
- Negotiate with one or more bidders prior to contract award.
- Award the contract to the proposal that represents the best value in accordance with the evaluation criteria specified in the Request for Proposal (RFP), and not necessarily the lowest-priced proposal.

Submission of a proposal shall not create any obligation on OSBU to award a contract, nor shall it entitle any bidder to claim compensation for costs incurred in preparing or submitting its proposal.

Bid Submission Form



RFP No.: OSBU/RFP/2026/001

Project Title: Design, Development, Implementation and Operation of the OSBU Media Exchange Cloud Platform

To: OIC States Broadcasting Union (OSBU)

Having examined the Request for Proposal (RFP), including all appendices and supporting documents, and having fully understood the Technical, Commercial, and Administrative Requirements, we hereby submit our Proposal for the Design, Development, Implementation and Operation of the OSBU Media Exchange Cloud Platform in accordance with the requirements set forth in the RFP.

We hereby declare that:

1. All information and documents submitted with this Proposal are true, complete, and accurate.
2. Our Proposal shall remain valid for thirty (30) calendar days from the Proposal Submission Deadline.
3. We have reviewed and accepted all terms and conditions of the RFP, except as expressly stated in our Proposal.
4. If awarded the Contract, we undertake to perform all services in accordance with the Contract and the Request for Proposal (RFP).
5. The person identified below is duly authorized to represent our company in all matters relating to this procurement.

Bidder Information

Company Name:

Company Address:

Country:

Authorized Representative:

Position:

Telephone:

Email:

Signature:

Date:

Official Company Stamp

Two handwritten signatures in blue ink are located at the bottom left of the page, below the signature line.